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ORGANIZAČNÍ ZPRÁVA O KONÁNÍ ÚVODNÍHO SOUSTŘEDĚNÍ 
STUDENTŮ 1. ROČNÍKU 

 

PŘEDKLÁDÁ: doc. PhDr. Marta Chromá, Ph.D. 
 proděkanka pro přijímací řízení a informační technologie 

DATUM: 30. 9. 2018 

SEZNAM PŘÍLOH: Program, Slovní komentáře k celkovému hodnocení 

  

ÚČEL AKCE 
Akce byla vnímána účastníky, organizátory a vedením fakulty velmi pozitivně. Některé faktory, jež 
vedly k tomu, aby fakulta sama pořádala úvodní soustředění, přetrvávají: (a) stále stagnuje počet 
potenciálních uchazečů kvůli nepříznivému demografickému vývoji a (b) je odpovědností fakulty 
(nikoliv fakultních spolků) ukázat novým studentům optimální cestu studiem a dát jim možnost před 
začátkem akademického roku seznámit se v přátelské atmosféře nejen se svými budoucími spolužáky, 
ale také některými učiteli a pracovníky fakulty, s nimiž se budou na počátku svého studia setkávat 
nejvíce. Fakulta chce ukázat novým studentům, že je skutečně společenstvím studentů, učitelů a 
zaměstnanců jako vzájemně na sobě závislých a spolupracujících stran, a nikoliv antagonistických 
skupin. 

ORGANIZAČNÍ INFORMACE 

Termín 

27. 8. ‒ 2. 9. 2018  

běh 1: 27. 8. ‒ 30. 8. 2018 
běh 2: 30. 8. ‒ 2. 9. 2018 

Místo konání rekreační areál Štědronín - Plazy 

Počet účastníků 
běh 1: 167 
běh 2: 180 

Ubytování pokoje ve zděných budovách po 2‒6 osobách (společné 
hygienické zařízení na chodbě); chatky po 2‒4 osobách 

Strava plná penze 

Doprava hromadná autobusem, případně individuální (v každém běhu 
využilo cca 20 účastníků) 

Organizátoři proděkanka pro přijímací řízení a magisterský studijní program 
členové Pracovní skupiny pro propagaci fakulty vůči uchazečům 
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(PSPF) 
zástupci fakultních spolků 

Přednášející a vedoucí aktivit 

vyučující 
 doc. JUDr. PhDr. Jan Wintr, Ph.D. 
 doc. Marta Chromá 
 JUDr. Jiří Šouša, Ph.D. 
 JUDr. PhDr. Marek Antoš, LL.M., Ph.D. 
 JUDr. David Kohout, Ph.D.  
 JUDr. Jan Šejdl, Ph.D. 
 JUDr. Miroslav Sedláček, LL.M., Ph.D. 
 JUDr. Mgr. Michal Urban, Ph.D. 

Katedra tělesné výchovy 
 Mgr. Radek Jenček 
 Mgr. Michal Mrtka  
 Mgr. Jana Müllerová 
 Bc. Kristina Bertošová 
 Mgr. Petr Hejnic 

Studijní oddělení, Pracoviště počítačové techniky 
 Mgr. Miroslav Sojka 
 Ing. Stanislav Potěšil 
 Jan Krejčí 
 Filip Jelínek 

Oddělení komunikace 
 Petra Sojková 

Rozdělení účastníků 

všichni účastníci byli již během dopravy autobusem rozděleni do 
čtyř barevných skupin (každá čítající cca 45-50 studentů), 
vedených konkrétními členy PSPF 
program byl koncipován tak, aby se jednotlivé barevné skupiny 
postupně účastnily všech naplánovaných aktivit buď samostatně, 
nebo ve spojení s jinou skupinou či všemi skupinami 

Jednotlivé položky programu 

akademický program (za přípravu a průběh odpovědná 
proděkanka) 

 přednáška o studiu na fakultě a v zahraničí a SIS (Mgr. 
Sojka, Mgr. Michal Říha, Ing. Potěšil) 

 přednáška o výuce římského práva (dr. Šejdl) 
 přednáška o výuce českých a československých právních 

dějin (dr. Šouša) 
 přednáška o výuce teorie práva (doc. Wintr) 
 přednáška o výuce státovědy a ústavního práva (dr. 

Antoš) 
 přednáška o výuce občanského práva (dr. Sedláček) 
 přednáška o právní praxi (dr. Urban) 

sportovní aktivity (za přípravu a průběh odpovědní členové KTV) 
jiné aktivity (za přípravu a průběh odpovědní členové PSPF) 
 seznamovací hry 
 argumentační hry 
 noční bojovka – úkoly z oblasti římského práva a 
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československých dějin (ve spolupráci s dr. Šoušou a dr. 
Šejdlem) 

 kulturní program + táborák 

ROZPOČET 

VÝDAJE 
 Položka částka s DPH 

placky - barevné označení týmu  3 264 

knihy - odměny za noční bojovku  3 000 

lízátka - seznamovací hry 1 392 
trička - organizátoři, bloky+ruksáčky -
účastníci 36 034 

ubytování, strava 492 105  

doprava 99 775 

diáře pro účastníky 34 000 

CELKEM 669 570 Kč 

  PŘÍJMY 
 Počet účastníků (běh I + II) x poplatek 345 x 2 200 

Částka (běh I + II)    759 097,27 

vratky storno -5 600 

Celkem 753 497,27 

  BILANCE +83 927 Kč 

Z rozpočtu fakulty nebylo na akci dopláceno. 

ZPĚTNÁ VAZBA 
Všichni účastníci byli po skončení soustředění prostřednictvím emailu požádáni, aby vyplnili 
hodnotící dotazník online k dispozici na https://bit.ly/2MY9lXf 

Hodnocení z pohledu účastníků 

Podle vyjádření mnoha účastníků v průběhu soustředění při různých neakademických aktivitách 
a podle vyplněných dotazníků byla naprostá většina účastníků zcela spokojená se všemi aktivitami i 
s organizací soustředění. Při slovním hodnocení seznamovacího kurzu účastníci zpravidla 
vyzdvihovali organizaci studenty, díky kterým byla celá akce méně formální a od nichž se dozvěděli 
řadu informací „z první ruky“. Viz příloha 2: Slovní komentáře k celkovému hodnocení. 

Vzhledem k onemocnění proděkanky Chromé se role hlavního organizátora přímo na místě ujal 
úspěšně dr. Šejdl. Všichni členové PSPF plnili stoprocentně své úlohy (ať už v roli vedoucích 

https://bit.ly/2MY9lXf
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barevných skupin nebo hlavních organizátorů aktivit). Doplnění organizátoři z řad studentů Právnické 
fakulty přistupovali ke své roli rovněž svědomitě a zodpovědně.  

Všechny body akademického programu proběhly podle programu. Přestože byl program co do počtu 
přednášek náročný, účinkování všech přednášejících bylo účastníky vysoce hodnoceno.  

Stejně jako loni je nezbytné ocenit součinnost dr. Šouši, dr. Šejdla a dr. Sedláčka při organizaci noční 
bojovky a jejich osobní účast v ní na straně organizátorů. Taktéž byla chválena katedra tělesné 
výchovy a je třeba vyzdvihnout pomoc pracovníků PPT při technické přípravě celého soustředění, 
zajištění nezbytného IT zařízení pro akademický i kulturní program a jeho obsluze v průběhu celého 
soustředění.  

NÁVRH ZMĚN PRO DALŠÍ ROČNÍK 
Vzhledem k tomu, že v tomto ročníku byly zohledněny všechny návrhy změn uvedené v hodnocení 
druhého fakultního soustředění na Orlíku 2017, v hodnoceních účastníků se neobjevily žádné 
podstatné požadavky na změny pro příští ročník. Z pohledu organizátorů by však kvalitě pobytu 
prospělo, kdyby druhý běh přijel až další den po odjezdu běhu prvního. Letos nastal v den výměny 
turnusů zmatek při ubytování, bylo třeba umisťovat zavazadla do učeben, jelikož pokoje se musely 
uklidit apod. Navíc musela administrativa řešit, kdo z organizátorů bude moci odjet o den dříve, aby se 
věnoval účastníkům druhého běhu u odjezdu autobusů na Albertově. Obecné organizační komplikace 
pak následovalo vyčerpání organizátorského týmu po dobu druhého běhu.  

 
Předkládá:  
Marta Chromá, proděkanka 
Natálie Tůmová, Petra Vávrová (za pracovní skupinu)  

30. září 2018 
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